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Abstract (en)
[origin: US4437032A] The invention relates to a sensor for performing the distance measuring in accordance with the ultrasound-echo principle,
in particular for determining and indicating approaching distances between vehicles and obstacles in close range with an ultrasound transmitter
and receiving converter for emitting the ultrasound signals and for receiving the ultrasound signals reflected by the obstacles, whereby the
converter consists of an insulated-type transformer with piezo-ceramic resonator disposed thereon, characterized in that dampening material (99)
for preventing the energy rich ultrasound emission or reception is provided on the inside of the membrane of the insulator-type transformer on two
horizontally opposite disposed circular segments.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Sensor für die Durchführung der Distanzmessung nach dem Ultraschall-Echoprinzip, insbesondere zur Ermittlung und
Anzeige der Annäherungsabstände zwischen Fahrzeugen und Hindernissen im Nahbereich mit einem Ultraschallsende- und Empfängerwandler zur
Ausstrahlung der Ultraschallsignale und zum Empfang der vom Hindernis reflektierten Ultraschallsignale, wobei der Wandler aus einem Topfwandler
mit darin angeordneten piezokeramischen Schwingern (98) besteht, welcher dadurch gekennzeichnet ist, dass auf der Innenseite der Membran
(37) des Topfwandlers an zwei horizontalen, gegenüberliegenden Kreisabschnitten Dämpfungsmaterial (99) zur Verhinderung der energiereichen
Ultraschallabgabe oder -aufnahme vorgesehen sind.
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